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Gruppe: Samarbeidsutvalet ved Sjernarøy oppvekstsenter 
Møtested: Sjernarøy oppvekstsenter 
Møtedato/-tid: 18.november 2024 
Møteleder Ragnhild Opsahl Steigen 
Deltakere: Ragnhild Opsahl Steigen (SU-leiar), Yvonne Heus Aartun 

(foreldrerepresentant 1.-2.trinn), Anna Lena Nedrebø (foreldrerepresentant 
5.-7.trinn), Eileen Rag Norheim (foreldrerepresentant barnehage), Jeanette 
Vik (representant lærarar), Rannveig Øvrebø (representant andre tilsette), 
Jarand Larsen-Rodvelt (avdelingsleiar), Alice Helgøy (rektor, med frå sak 4), 
Johan Vatne (kommunerepresentant, med på sak 10).  

Forfall Anna Blawat (tilsettrepresentant barnehage), Kjellaug Røiseland 
(foreldrerepresentant 3.-4.trinn), Mons Markmanrud Norheim 
(foreldrerepresentant barnehage). 

Kopi til: Alice Helgøy/ Oppvekstsenter - Fogn, Sjernarøy og Ombo. 
Referent Jarand Mikael Larsen-Rodvelt 
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Referat SU 4/2024  

Sak nr. Ansvar 

1 Samarbeidsutvalet i ny opplæringslov.  
I ny opplæringslov er foreldra si organisering friare. Det står at ein kan 
velje å organisere seg etter gammal SU-ordning. Stavanger kommune 
sine nye skulereglar fastslår at me fortsatt skal ha eit samarbeidsutval 
(les forskrift om skulereglar, Stavanger kommune). Det skal bestå av 6 
eller 9 personar: like mange elevar, foreldre og tilsette, samt 
rektor/avdelingsleiar som sekretær.  

 
 

2 Sakar frå elevrådet. 
- Ønskar nye fotballmål fordi netta er øydelagte. FAU har søkt om 

midler til bytting av nett. Får svar i desember.  
- Ønsker meir leiker, særleg i 1.-2.trinn. FAU sender ut melding om 

at folk kan sende med dette til skulen, leveres til Hilde.  
- Skulemat, kva er lov? SU skal lage skulematreglar. FAU spør SU 

på Fogn og Ombo om kva reglar dei har, Jarand spør 
avdelingsleiarar på øyane.  

 

https://lovdata.no/dokument/LF/forskrift/2024-10-14-2497
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- Sist spurte dei om bordtennisbord, Yvonne har sjekka det opp. 
Kostar mellom 20 – 60 000, er dette noko dei vil?  

3 Planlegging av solidaritetsaksjon 12.desember og jul. 
Me må ivareta gratisprinsippet – skulen stillar med alt, ikkje ta med 
seg ting til pyntegrønt og pepperkakeverkstad.  
FAU ordnar med graut til siste skuledag.  
Jarand sende ut dato til solidaritetsaksjon, 12.des kl 11.00 – 13.00.  
FAU bakar kaker til solidaritetsaksjonen, 5 langpanner. Skulen kokar 
kaffe. Elevane skal lage noko å selje. Vipps valfri sum til ein god sak. 
Elevrådet skal bestemme sak.  

 

4 Status bygg. 
Dei held på å utbedra kaien no. 
Me har fått varmeovn i 1.-2.klasse. 
Fiksa dør i 3. - 4.trinn.  

 

5 Lærarkabal og økonomi/budsjett neste år.  
- Me ventar endå på budsjettet for 2025.  
- Når Jeanette går i perm; me jobbar med ei løysing innad i 

organisasjonen. 

 

6 Nasjonale prøvar er gjennomførte som planlagt på 5.trinn. Kanskje me 
neste gang kan sjå om det er nokon trend?  

 

7 Skuleruta neste år har ikkje kome endå.   

8 Informasjon om retten til eit trygt og godt skulemiljø som no fins i 
Opplæringslova §12 (tidlegare 9A). Dette er ein stor og viktig del av 
jobben til lærarane.   

 

9 Ymse. 
- Nye skulereglar er sendt ut til foreldra.  

 

10 Informasjon kring hovudmålsaka v/Johan Vatne.  
Han er formidlingskanal vidare til kommunestyra. 
Ragnhild: ingen foreldre har henvendt seg om at dei har endra 
meining ang målsaka.  
Tilbakemelding til utval er at det er ønske om avstemming ved 
stortingsval. Kommunestyret kan bestemme om fleire skal vere med å 
stemme. Det kan nemnast at foreldra ønsker at det berre er foreldra i 
oppvekstsenteret som kan stemme, men alle i krinsen har stemmerett. 
Kostnad om lag 150.000,- i fbm stortingsval.  
Det vil sendast ut eit skriv i forkant, informasjon om korleis det skal 
vere i valet . 
Me må finne ut av overgangsordning, legge dette fram for Finnøy 
kommunedelsutval. 
FAU kan bidra ved å halde møter når det er behov for dette. 
Kommunedelsutval har møte i slutten av månaden. Dei må lage ei sak 
til dette møtet, trur ikkje dei rekk det i tide. SU ber om å haldast 
oppdatert.  
Bystyret sitt vedtak om folkeavstemming på Sjernarøy står ved lag. 
Referent sak 10: Alice Helgøy.  

 

 

 

 

Med hilsen 
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Jarand Mikael Larsen-Rodvelt 

Avdelingsleder 
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